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Iktatószám:1 - 50 /2013. 

 

Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. április 24. napján 8 órakor 

megtartott ülésén a városháza nagytermében. 

 

Jelen vannak: 

 

1. Czita János, képviselő 

2. Dombay Gábor, képviselő 

3. Hamrák Zsófia, képviselő 

4. Horváth Gyula, képviselő 

5. Horváth Zsolt, képviselő 

6. dr. Molnár Attila, polgármester 

7. Sárai János, képviselő 

8. Takács József, képviselő 

9. Turi Bálint, alpolgármester 

 

Meghívottként jelen van:  
 

- Hornig Rudolfné alpolgármester 

- Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 

- dr. Ströcker Renáta, jegyző 

- Nagyné Varga Judit aljegyző 

- Molnárné dr. Taár Izabella a Komáromi Járási Hivatal Vezetője 

- Kéri anna könyvvizsgáló 

- Dobs László belső ellenőr 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi résztvevőjét. 

Köszönti a Képviselő-testület ülésén Molnárné dr. Taár Izabellát a Komáromi Járási Hivatal 

vezetőjét. Távol vannak Márkos Attila és Babják Csaba képviselők, akik távol maradásukat 

előzetesen jelezték. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a képviselő-testület 11 

tagja közül 9 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a képviselő-testület ülését. 

Módosító javaslatot tesz az előzetesen megküldött meghívó napirendi pontjaira az alábbiak 

szerint: 

Levételre javasolja a 49-es technikai számmal jelzett, „Komárom Város Önkormányzata 

2014. évi költségvetési irányelvei, koncepciója.” címet viselő napirendi pontot, mert április 

22-én hozott az Országgyűlés egy olyan törvényt, amely azt a határidőt, amit eredendően 

április 30-ával jelölt meg a jogszabály, október 31-ére módosította. Október végéig van a 

Képviselő-testületnek határideje arra, hogy elfogadja ezt a koncepciót, amely a 2014. évi 
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költségvetés irányelveire vonatkozik. Továbbá levételre javasolja a 64-es technikai számmal 

jelzett, „Komárom-Ács Vízmű Kft. 2012. évi mérlegének jóváhagyása és 2013. évi üzleti 

tervének elfogadása.” címet viselő napirendi pontot. Javasolja a képviselő-testület tagjainak, a 

módosított napirendek elfogadását. 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja a „Komárom Város Önkormányzata 2014. évi 

költségvetési irányelvei koncepciója.” és a „Komárom-Ács Vízmű Kft. 2012. évi mérlegének 

jóváhagyása és a 2013. évi üzleti tervének elfogadása.” címet viselő napirendi pont levételét. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester javasolja Komárom Város Képviselő-testületének a 

megküldött meghívó szerint a 6. és a 15. napirendi pont kivételével Komárom Város 

Képviselő-testület 2013. április 24-i ülés napirendjeit elfogadja a 1-50/2013. iktatószámú 

meghívóban felsoroltak szerint. 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testület 

9 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat képviselő-testülete a 2013. április 24-i ülés napirendjeit az 

alábbiak szerint fogadja el:  

 

1. Komárom Város Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatának 

felülvizsgálata (rendelet-tervezet). 

 

2. Komárom Város 2012. évi IV. negyedévi előirányzat módosítása. (rendelet-tervezet) 

 

3. Beszámoló a 2012. évi Költségvetés végrehajtásáról és rendelet-tervezet a 2012. évi 

zárszámadásról. 

 

4. Településképi véleményezési eljárásról és településképi bejelentési eljárásról szóló 

rendelet megalkotása.  

 

5. A sportról szóló rendelet megalkotása és a Városi Sportfejlesztési Koncepció 

elfogadása. 

 

6. A Szivárvány Óvoda beszámolója tevékenységéről.  

 

7. Bérlakásokra vonatkozó lakáskoncepció. 

 
8. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés  

közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről.  
 

9. Egyebek. 

a. A 2013. évi költségvetés oktatási alapjának felosztása. 

 

b. Komárom Város Önkormányzata részvétele az ÁROP 1.A.5 kódszámú 

"Szervezetfejlesztés a konvergencia régiókban lévő önkormányzatok 

számára" című pályázaton.  
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c. 2012. évi Belső Ellenőrzési beszámoló. 

 

d. Az önkormányzat és szervei 2013. évi belső ellenőrzési tervének 

módosítása. 

 

e. Pályázat a Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának felújítására. 

 

f. Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítására pályázat benyújtása. 

 

g. Térfigyelő Kamerarendszer bővítésére pályázat benyújtása.  

 

Zárt ülés! 

 

10. Komáromi Városi Televízió Szolgáltató Nonprofit Kft. 2012. évi mérlegének 

jóváhagyása és 2013. évi üzleti tervének elfogadása.  

 

11. Komáromi Kulturális, Sport és Szabadidő Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 2012. 

évi mérlegének jóváhagyása és 2013. évi üzleti tervének elfogadása. 

 

12. Saxum Kft. 2012. évi mérlegének jóváhagyása és 2013. évi üzleti tervének 

elfogadása. 

 

13. Komáromi Távhőszolgáltató Kft. 2012. évi mérlegének jóváhagyása és 2013. évi 

üzleti tervének elfogadása.  

 

14. Komthermál Kft. 2012. évi mérlegének jóváhagyása és 2013. évi üzleti tervének 

elfogadása. 

 

9. Egyebek. 

 

h. Önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti jogviszonyának  

felülvizsgálata.  

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

Megkezdődik a napirendek tárgyalása az alábbiak szerint: 

 

Napirendek: 

 

1. Komárom Város Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatának 

felülvizsgálata (rendelet-tervezet). 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 

 dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a 

Bizottsági ülésen is tárgyalásra került a napirendi pont, amelyet az Ügyrendi Bizottság 

egyhangúlag elfogadásra ajánl a Képviselő-testületnek. Komárom Város Képviselő-testülete 

és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelete már számos 

alkalommal módosításra került, így ebben a formájában már nem felel meg sem az új 
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önkormányzati törvény, sem a jogalkotásról szóló törvény előírásainak. Elmondja, hogy a régi 

nagyobb létszámú Képviselő-testület működéséhez volt meghatározva a Szervezeti és 

Működési Szabályzat, és ezt próbálják meg a mostani működési keretek között szinten tartani, 

tartalmi változás nélkül, elsősorban formai változtatásokkal átemelni, hogy mindenben 

megfeleljen a mostani működésnek. Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az 

előterjesztés lényegét. 

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy azért vált szükségessé a Szervezeti és Működési 

Szabályzat módosítása, mert a korábbi 2009-ben elfogadott Szervezeti és Működési 

Szabályzat megalkotása, és számos módosítása óta a jogszabályi környezet lényegesen 

megváltozott. Elmondja, hogy megszületett Magyarország új Alaptörvénye, és Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény, amely a régi önkormányzati 

törvény helyett új alapokra helyezi az önkormányzatok működésének szabályozását. Új 

formában jelent meg a Szervezeti és Működési Szabályzatra vonatkozó rendeletalkotási 

felhatalmazás. Elmondja, hogy részletesen kifejti a törvény azt, hogy mely kérdésekről kell a 

Szervezeti és Működési Szabályzatban rendelkezni. Elmondja, hogy ennek megfelelően 

felülvizsgálták az eddig hatályos Szervezeti és Működési Szabályzatot, és azokat a 

rendelkezéseket, amelyek az új központi jogszabályokkal, és az új törvényekkel már nem 

álltak összhangban, azokat kivették a rendelet szövegéből. Figyeltek arra, hogy a párhuzamos 

szabályozásokat elkerüljék. Az önkormányzati rendelet nem ismételheti meg más 

jogszabályoknak a szövegét, ezért erre különösen figyelni kell, hogy azok a szabályok, 

amelyek törvényekben, kormányrendeletekben már szerepelnek, azok önkormányzati 

rendeleteikben már ne jelenjenek meg. Így született meg az új rendelet-tervezet, amely a 

korábbinál rövidebb terjedelmű. Látható a rendelet-tervezet szövegében, hogy a struktúrája 

illeszkedik a korábbiakhoz, hasonló sorrendben követik egymást az egyes rendelkezések. 

Elmondja, hogy a korábbi Szervezeti és Működési Szabályzatnak voltak mellékletei és 

függelékei. A módosított Szervezeti és Működési Szabályzatban a függelékek megtartására 

nem volt lehetőség, mert a jogalkotási törvény a rendeletnek csak a mellékletét ismeri, és a 

függelék jogintézményét már nem. Elmondja, hogy a mellékletekben olyan témaköröket 

helyeztek el, mint az átruházott hatáskörök felsorolása, az önként vállalt önkormányzati 

feladatok, a szakfeladat rend felsorolása, mindazok a szakfeladatok, amelyeket az 

önkormányzat lát el, illetve a vagyonnyilatkozat tételi eljárással kapcsolatos szabályok.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

Képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-51/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igenszavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének  

6/2013. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

 

/a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 

1-51/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  
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A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete az Ügyrendi- Összeférhetetlenségi és 

Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság tagjává választja Czita János önkormányzati 

képviselőt. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

2. Komárom Város 2012. évi IV. negyedévi előirányzat módosítása. (rendelet-

tervezet). 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 

 dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a 

Bizottsági ülésen is tárgyalásra került a napirendi pont, amelyet a Pénzügyi és Ügyrendi 

Bizottság egyhangúlag elfogadásra ajánl a Képviselő-testületnek. Kéri Anna, könyvvizsgáló is 

véleményezte az előterjesztést és elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, 

hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a Képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak a 1-52/2013 iktatószámú előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 

 

 

 

 

Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2013. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

Komárom Város 2012. évi költségvetéséről szóló 2/2012.(III.9.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

/a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

3. Beszámoló a 2012. évi Költségvetés végrehajtásáról és rendelet-tervezet a 2012. 

évi zárszámadásról. 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 

  dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Felkéri Dr. Ströcker 

Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztést.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy elmúlt hét folyamán Komárom Város 

Önkormányzata megkapta a könyvvizsgálói záradékot a zárszámadáshoz, amelyben Kéri 

Anna, könnyvizsgáló megállapítja, hogy a 2012. évi zárszámadás megbízható, és valós képet 
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ad a 2012. évi gazdálkodásról. Elmondja, hogy mindent szabályszerűnek, és megfelelőnek 

találtak. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

Képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-53/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testület 

8/2013. ( IV.24.) számú önkormányzati rendelete 

Komárom Város 2012. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

/a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

4. Településképi véleményezési eljárásról és településképi bejelentési eljárásról 

szóló rendelet megalkotása. 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 
   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 
Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a 

jogszabályváltozások kapcsán polgármesteri hatáskörbe került a településképi 

megjelenéseknek a jóváhagyása, előzetes véleményalkotása. Elmondja, hogy az Ügyrendi 

Bizottsági ülésen is tárgyalásra került a napirendi pont, amelyet a Bizottság egyhangúlag 

elfogadásra ajánl a Képviselő-testületnek. Elmondja, hogy a Városfejlesztési és 

Idegenforgalmi Szakmai Tanácsadó Testület ülésén is hosszas tárgyalásra került a napirendi 

pont. Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztést.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy egy új rendelet megalkotásáról szól az 

előterjesztés. Két területen rendelkezik az Önkormányzat szabályozási lehetőséggel. Az egyik 

a településképi véleményezési eljárás szabályozása, a másik pedig a településképi bejelentési 

eljárás szabályozása. A településképi véleményezési eljárás azokban az esetekben kerül 

lefolytatásra, amelyek építési engedély köteles építési tevékenységek. Ezeknél az eljárásoknál 

a polgármester előzetes véleményt ad, amelyet az építéshatóság figyelembe vesz, hogy 

településképi szempontból az adott építkezés megfelelő-e vagy sem. A településképi 

bejelentési eljárás szabályozása azokra a tevékenységekre vonatkozik, amelyek nem lennének 

építési engedély kötelesek, viszont településképi szempontból jelentőséggel bírhatnak. Siklósi 

József önkormányzati főépítész javaslatára ezeket a tevékenységeket bejelentési eljárási 

kötelezettség alá tették. Elmondja, hogy ezeket az eljárásokat lehetett volna díjkötelessé is 

tenni, tehát meg lett volna arra a lehetőség, hogy igazgatási-szolgáltatási díjat vezessen be 

Komárom Város Önkormányzata. Az előterjesztésben is szerepel, hogy nem javasolták az 

igazgatási-szolgáltatási díj bevezetését, mert nem kívánnak az építtetőkre ilyen többlet anyagi 

terheket róni. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Felkéri Siklósi József főépítészt, hogy szakmai szempontból 

ismertesse az előterjesztést. Megadja a szót Siklósi József főépítésznek. 
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Siklósi József, főépítész elmondja, hogy 2012. év végén, Magyarországon az építési 

engedélyezési eljárással kapcsolatos kormányrendeletek megváltoztak. A legjelentősebb 

változás az, hogy a települések lehetőséget kaptak arra, hogy direkt módon közvetlenül 

beleszólhassanak abba, hogy az adott építési tevékenység bele illik-e a településképbe, 

városképbe. Alkothatnak véleményt, amelyet az építési tevékenység engedélyezése, illetve 

jóváhagyása során figyelembe kell venni. A településképi véleményezési eljárásnál minden 

építési engedély köteles tevékenységet előzetesen a polgármesteren keresztül a település 

véleményt nyilvánít arra vonatkozólag, hogy a településképbe megfelelően illeszkedőnek 

tartja-e az adott építési munkát. A településképi bejelentési eljárás szabályozása olyan 

tevékenységeket érint, amelyek nem építési engedély kötelesek, viszont nagyban 

befolyásolják a településképet. Gondol itt az épületek homlokzatainak a színezésére, a 

kerítésekre, a reklámtáblák elhelyezésére. A kormányrendelet lehetőséget ad a településeknek 

arra, hogy ezeket a nem építési engedély köteles építési tevékenységeket bejelentési eljárással 

a város jóváhagyhassa. Elmondja, hogy a nem építési engedély köteles tevékenységeknek a 

városképileg fontos elemeit beemelték a rendeletbe. A reklám tevékenységek esetében nem a 

város teljes egészére vonatkoztatják a bejelentési eljárást, hanem megjelöltek bizonyos 

területeket, utcákat, amelyekre vonatkozik a bejelentési kötelezettség. Elmondja, hogy mind 

az építész tervezőket, mind a jövendő beruházókat, építtetőket, Komárom város lakosságát 

részletesen tájékoztatni fogják az eljárásokkal kapcsolatban a különböző fórumokon.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Siklósi József, főépítész tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Turi Bálint 

alpolgármesternek. 

 

Turi Bálint, alpolgármester elmondja, hogy a közérzet szempontjából is fontos az, hogy 

Komárom város lakói milyen környezetben élnek. A rendezett, tiszta környezet a viselkedésre 

is hatással van. Azért tartja jónak az új szabályokat. 

 

Hornig Rudolfné, alpolgármester elmondja, hogy a Szakmai Kollégium Városfejlesztési és 

Idegenforgalmi Szakmai Tanácsadó Testület ülésén feltett kérdés volt, hogy milyen módon 

tudja majd a polgármester végrehajtani azt az akaratot, amit a városképi szempontból fontos, 

hogy megjelenjen. A bejelentési kötelezettségnek ha valaki nem tesz eleget 50.000,- Ft-ig 

terjedő bírság kiszabását teszi lehetővé a rendelet. Ez a kisebb összegű bírság nem biztos, 

hogy vissza fogja tartani a vállalkozói szférát, illetve a magánszemélyeket attól, hogy 

megvalósítsák a saját elképzeléseiket. Ebben az esetben jöhet szóba a településképi kötelezési 

eljárást. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy az elmúlt 30 évben sok olyan épület épült 

Komárom városában, ami településképi szempontból nem ideillő. A rendelet szabályozni 

fogja Komárom város településképét. Az örökségvédelem alatt álló épületek, és a város 

harmóniája megmarad. Az engedélyező szervek mértéket szabnak annak tekintetében, hogy 

összhangban legyen egyik épület a másikkal.   

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni a hozzászólásokat az előterjesztéssel 

kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület 

tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselő-

testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-54/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 

rendelet-tervezet elfogadásáról.  
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A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

9/2013. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

 

a településképi véleményezési eljárásról és a településképi bejelentési eljárásról 

 

/a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

5. A sportról szóló rendelet megalkotása és a Városi Sportfejlesztési Koncepció 

elfogadása. 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 
   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 
Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy azon 

önkormányzatok számára, akik nem estek át adósságkonszolidáción, megnyílik olyan 

pályázati lehetőség, ami részben energetikai célú felújítására, részben közbiztonság 

növelésére, részben pedig sportlétesítmény felújítására használható fel. Elmondja, hogy ezek 

közül a pályázati lehetőségek közül az egyik a Czibor Zoltán sporttelep futópályájának a 

felújítása. Ahhoz, hogy ezen a pályázaton eredményesen tudjon részt venni Komárom Város 

Önkormányzata, szükséges rendelkeznie sportról szóló rendelettel, és városi sportfejlesztési 

koncepcióval. Elmondja, hogy a Sport Szakmai Tanácsadó Testület ülésén is pozitív 

visszajelzések hangoztak el a koncepció tekintetében. Elmondja, hogy a magyar felnőtt 

lakosság 9%-a sportol rendszeresen. A gyermekek 77%-a kizárólag csak testnevelés órán 

mozog. A sportról szóló rendelet, és a sportfejlesztési koncepció összeállításakor azt tartották 

szem előtt, hogy Komárom Város Önkormányzata kiemelten kezeli a sport támogatásának, 

szervezeteinek feltételei biztosításának kérdését, melyet a lakosság életminőségének javítására 

irányuló egyik legfontosabb eszköznek tekint. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 

hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót 

Horváth Gyula képviselőnek. 

 

Horváth Gyula, képviselő elmondja, hogy Magyarország Alaptörvénye alkotmányos jogként 

jelöli meg, hogy mindenkinek joga van a testi és lelki egészséghez. A koncepcióban leírtak 

tükrözik azt a valóságot, amelyet Dr. Molnár Attila, polgármester elmondott. Elmondja, hogy 

a Nyugat-európai országokban a testedzéssel foglalkozók 50-60%-a napi rendszerességgel 

sportol. Ez az arány Komárom városában 20%. Erre az arányra Komárom városa büszke 

lehet, hiszen az országos átlag 9%. Elmondja, hogy Komárom városában minden óvoda, és 

iskola rendelkezik tornateremmel. Komárom sportlövő szakosztálya az egész országban 

egyedülálló. Továbbra is szeretnének fejlesztéseket végrehajtani a sportolási lehetőségek 

tekintetében., ezért üdvözli és támogatja ezt a pályázati lehetőséget. 

 

Dombay Gábor, képviselő elmondja, hogy a sportkoncepciót áttanulmányozva látja, hogy 

nem csak a fiatalok sportolására ad lehetőséget, hanem a megelőzésre, a prevencióra is, amely 

a felnőtt lakosságot is érinti. A sportkoncepciót kiegészítené a kerékpározással, és a 

kerékpárutak jelentőségével.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy a 2004. évi I. törvény, ami a sportról szól, 

felhatalmazást, és rendeletalkotási kötelezettséget ad arra, hogy a 10.000 lakos feletti 



 9 

települések sportról szóló rendeletet alkossanak, és ebben szabályozzák a sporttal 

kapcsolatosan ellátott feladataikat, illetve a sporttal kapcsolatban nyújtott támogatási 

rendszert. A rendelet-tervezetben felsorolták azokat a feladatokat, amelyek Komárom Város 

Önkormányzata a sport területén felvállal. Részletesen bemutatták a korábban is működött 

pályázati rendszert, amelynek a keretében a sportegyesületek, sporttal foglalkozó szervezetek 

támogatás iránti kérelmet nyújthatnak be az önkormányzathoz, és támogatásban 

részesülhetnek.  

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester elmondja, hogy az egészségkárosultak, és 

hátrányos helyzetűek sportolási lehetőségével is foglalkozik a koncepció. Fontosnak tartja ezt, 

hiszen esélyegyenlőséget biztosítanak azok számára is, akik egészségkárosodásban, illetve 

hátrányos helyzetben szenvednek. Ez a koncepció a jelenlegi önkormányzat 

sportpolitikájának a felfogását tükrözi. A koncepció összefogja azt, amit idáig is igyekeztek 

megvalósítani. Most már láthatják megfelelő formába öntve azokat az irányelveket, amelyeket 

Komárom Város Önkormányzata a sport területén igyekszik megvalósítani. 

 

Turi Bálint, alpolgármester elmondja, hogy egy régi hiányosságot pótoltak, hiszen korábban 

Komárom Város Önkormányzata nem rendelkezett sport rendelettel, sem sport koncepcióval. 

Szeretné, ha a sportkoncepciót egy szélesebb körű egyeztetéssel sport stratégiává változtatná 

Komárom Város Önkormányzata az elkövetkezendő időszakban.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni a hozzászólásokat az előterjesztéssel 

kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület 

tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselő-

testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-55/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 

rendelet-tervezet elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2013. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

 

Komárom város sportjáról 

 

/a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 

1-55/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete a 2. számú melléklet szerinti tartalommal elfogadja 

Komárom Város Sportfejlesztési Koncepcióját. 

 

Határidő: 2013. április 30. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 
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/a koncepció szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

 

6. A Szivárvány Óvoda beszámolója tevékenységéről. 

 Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 
Dr. Molnár Attila, polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén Argai Évát a 

Szivárvány Óvoda intézményvezetőjét. Röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 

Argai Éva, intézményvezető nyugdíjazás előtt áll. A Szivárvány Óvoda szép múlttal 

rendelkezik. Mind a szakmai és mind a tárgyi-technikai feltételekben magas színvonalat ért el. 

Mindenki előtt ismeretes, hogy Komárom városában az egyetlen óvoda volt, amely nem 

rendelkezett tornateremmel. Az elmúlt évben a tornaterem kialakítása is megvalósult a 

Szivárvány Óvodában. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Argai Éva 

óvodavezetőnek. 

 

Argai Éva, intézményvezető köszönetet mond a Képviselő-testületnek a lehetőségért, hogy 

egy átfogó értékelésben beszámolhatott a Szivárvány Óvoda tevékenységéről. 

Megismertethette a Képviselő-testület az óvoda múltját, hogy honnan, hova jutottak el közel 

40 év alatt.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Argai Éva, intézményvezetőnek a szóbeli 

kiegészítést. Köszönetet mond azért a szakmai tevékenységért, magas színvonalú szakmai 

munkáért, amelyet munkássága alatt nyújtott. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 

hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót 

Hamrák Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő köszönetet mond Argai Éva, intézményvezetőnek a magas 

színvonalú munkáért, amelyet a hosszú évek alatt nyújtott.  

 

Argai Éva, intézményvezető köszönetet mond a Képviselő-testületnek, a rengeteg segítségért, 

támogatásért, és a pozitív hozzáállásért, amelyet 40 éves pályafutása alatt tapasztalt. 

Bármilyen nehéz időket élt meg Komárom városa, mindig számíthatott az Önkormányzat 

együttműködésre.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-57/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, a Szivárvány Óvoda 

munkájáról szóló beszámolót. 

 

Határidő:          2013. május 1. 

Felelős:            Dr. Molnár Attila polgármester 
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7. Bérlakásokra vonatkozó lakáskoncepció 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester felkéri Dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az 

előterjesztést. 

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző bemutatja azt az előkészítő munkát, ami a bérlakásokra 

vonatkozó lakáskoncepció előterjesztését megelőzte. Elmondja, hogy hosszú hónapok óta 

dolgoznak a koncepción a hivatal dolgozói, a Saxum Kft. munkatársai, illetve a Képviselő-

testület is többször tárgyalta ezt a tervezetet. Két szempontból közelítették meg a bérlakás 

állományt, illetve a bérlőkkel kapcsolatos problémákat. Egyrészt műszaki szemmel vizsgálták 

meg azt, hogy a 189 lakás, amivel jelen pillanatban Komárom Város Önkormányzata 

rendelkezik, hogyan hasznosítható minél hatékonyabban, minél gazdaságosabban. A másik 

szempont a szociális megközelítés volt. Elmondja, hogy a bérlakásban lakók lakbérhátraléka, 

illetve közüzemi tartozásaik hátraléka hónapról-hónapra növekszik. Az említett két szempont 

motiválta a bérlakásokra vonatkozó koncepció kidolgozását, és a koncepcióban foglalt 

intézkedéseket, amelynek a lényege az, hogy megpróbálják megelőzni ezeknek a 

hátralékoknak a kialakulását. A koncepcióban szerepelnek olyan intézkedések, amelyek a 

bérlakások számának növelését célozzák meg. Vannak olyan intézkedések, amelyek nem 

anyagi forrástól függnek. Felhívja a figyelmet arra, intézkedés tervre, amely az előterjesztés 

végén szerepel. Elmondja, hogy egy új lakásrendeletet terveznek kidolgozni. Felülvizsgálják a 

lakásbérleti szerződéseket. Korábban elindult egy folyamat, ami a bérlakás ellenőrzésekre 

irányul, annak érdekében, hogy megbizonyosodhassanak arról, hogy a bérlők valóban 

rendeltetésszerűen használják a lakásokat, ezekat az ellenőrzéseket továbbra is folytatni kell 

és rendszeressé kell tenni. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-

Horváth Lóránd alpolgármesternek. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester köszönetet mond a Szociális és Idősügyi 

Szakmai Tanácsadó Testületnek az előkészítő munkálatokban való részvételéhez és a 

megfogalmazott javító szándékú javaslatokért a lakáskoncepció tekintetében.  

 

Takács József, képviselő elmondja, hogy a Bizottsági ülésen is tárgyalásra került a napirendi 

pont. A bérlakásokban nehéz szociális körülmények között élő emberek laknak, viszont 

tapasztalhatták azt, hogy sajnos nem minden bérlő mutat fizetési hajlandóságot. Elfogadásra 

javasolja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot annak érdekében, hogy a fenn álló 

problémákat kiküszöböljék. Elmondja, hogy a Bizottsági ülésen is érkeztek javaslatok arra 

vonatkozóan, hogyan tudná Komárom Város Önkormányzata a problémákat megoldani.  

 

Hornig Rudolfné, alpolgármester javasolja, hogy a szociális osztály munkatársai dolgozzák 

ki az albérlet támogatásnak a lehetőségét. Az albérlet támogatás lehetőségével sokkal több 

rászoruló családot tudna segíteni Komárom Város Önkormányzata az elkövetkezendő 

időszakban. Elmondja, hogy rendelkezésre áll több olyan lakás, amely az elmúlt időszakban 

az Ipari Parkban dolgozó emberek lakhatását is biztosította. A fiatalok átmeneti szállásának 4-

5 éves támogatásával kapcsolatosan további egyeztetéseket javasol. Megfelelő takarékoskodás 

mellett valamilyen módon segítséget lehetne nyújtani a fiatal családoknak.  
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Dr. Molnár Attila, polgármester elmondja, hogy ez a napirendi pont már többször szerepelt a 

Képviselő-testület előtt. Az önkormányzati bérlakásokban problémát jelent a felhalmozódott 

tartozások magas összege. Ennek a problémának a megoldására dolgozták ki a bérlakásokra 

vonatkozó lakáskoncepciót. Fontos feladat a felhalmozódott kintlévőségek csökkentése, 

illetve a további hátralékok kialakulásának megelőzése. Komárom városának. Segítséget kell 

nyújtani azoknak az embereknek, akik önhibájukon kívül kerülnek hátrányos helyzetbe. A 

bérlakások kialakítására, illetve építésére is lesznek majd központi források, pályázati 

lehetőségek. Kérése, hogy vizsgálják meg azokat a lehetőségeket, melyek keretében 

használaton kívüli ingatlanok kisebb átalakítással bérlakássá alakíthatók át. Elmondja, hogy 

egy-egy bérlakás meghirdetésénél 40-50 jelentkező nyújtja be kérelmét.  

 

Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy Komárom városának óriási terhet jelent új 

bérlakások építése, amely nem minden gazdasági szituációban oldható meg. Ugyanakkor 

Komárom városa segítséget nyújt a szociálisan rászoruló emberek számára. Elmondja, hogy 

azoknak az embereknek, akiknek idővel a gazdasági helyzetük pozitív irányba változik, 

figyelembe vehetnék, hogy ezek a szociális bérlakások nem öröklakások. Vannak 

hátrányosabb helyzetű családok, akik évek óta várnak, hogy lehetőséget kapjanak arra, hogy 

bérlakásba költözhessenek. Felhívja a szociális bérlakásokban lakók figyelmét, hogy a 

szerződésük kötelei őket arra, hogy ezeket a lakásokat rendben tartsák. Problémát jelent, hogy 

a bérlők és a velük együtt lakók egy jelentős része nem fordít megfelelő figyelmet a lakás 

állapotának megóvására.  

 

Takács József, képviselő elmondja, hogy 2013. március 31-i adatok alapján a az elmúlt évek 

során felhalmozódott lakbérhátralék összege több mint 24.000.000,- Ft, a vízdíj hátralék több 

mint 8.000.000,- Ft, ami összességében 33.130.000,- Ft kintlévőséget jelent. Elmondja, hogy 

ezek az adatok jelen pillanatban minden hónapban 400.000,- Ft-tal növekednek. Jelenleg 

csupán 30 bérlő fizeti rendszeresen hiánytalanul a bérleti díjat, és a vízdíjat. Ezért lenne 

szükség arra, hogy ezt a koncepciót elfogadják, és ezt a folyamatot elindítsák.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni a hozzászólásokat, tájékoztatásokat az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-58/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 2013. évi 

Lakáskoncepciót, mely a Komárom Város Önkormányzata tulajdonában lévő lakások 

hasznosítására vonatkozóan fogalmaz meg javaslatokat a határozat mellékletében 

foglaltak szerint. 

 

Határidő: az intézkedési tervben foglaltak szerint 

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 
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8. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 

fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 3 határozati 

javaslat meghozatalára kerül sor a napirend kapcsán. Az alapítványi támogatások tekintetében 

a Szociális Alapítvány, illetve a Közgyűjteményi Közalapítvány fordult támogatásért 

Komárom Város Önkormányzatához a polgármesteri keret terhére. Ahhoz, hogy a támogatást 

megkaphassa a két alapítvány, a Képviselő-testület döntésére van szükség. A harmadik 

határozati javaslat a rendkívüli hó helyzet kapcsán kialakult vis major költségek igénylésével 

kapcsolatos, amit a Magyar Államkincstár, illetve a Belügyminisztérium kért. Elmondja, hogy 

a március 27-én tartott Képviselő-testületi ülést követően fogadóórát tartottak a Szőnyi 

városrészen, a Képviselő-társak jelenlétében, illetve Czita János, képviselővel a 

Koppánymonostori városrészen. Mind két városrészen a talajterhelési díjjal kapcsolatos 

észrevételek hangoztak el, amelyről az előző testületi ülésen részletesen beszéltek. A járdák, 

utak állapotával kapcsolatban is rengeteg észrevétel érkezett. Elmondja, hogy a kátyúzási 

munkálatok is elindultak már a városban. Több ezer m
2
 felületen javítják az úthálózatot. 

Elmondja, hogy április első hétvégéjén a Magyar Kupa Döntőjébe jutott be a floorball-osok 

mind a női és mind a férfi csapata. Az U14-es csapat, bajnokságot nyert. Ezekben a hetekben 

a női csapat a bronzéremért fog játszani, a férfi csapat pedig a döntőbe jutásért. Elmondja, 

hogy április 10-én a Költészet Napja ünnepségsorozat rendezvényeként Koncz Gábor, művész 

úr látogatott a városba, és teltházas, nagysikerű előadást tartott azok számára, akik 

ellátogattak erre a rendezvényre. Április 12-én került sor a Felvidéki Kitelepítettek Emlék 

Napjának keretében, országos találkozó, Emlékülés szervezett, ami két részből tevődött össze. 

Egyrészt a városháza nagytermében, másrészt a Monostori Erődben zajlott megemlékezés, 

amelyen részt vett többek közt Navracsics Tibor Közigazgatási és Igazságügyi Miniszter is. 

Elmondja, hogy az elmúlt hetekben került sor a Gesztenyés Óvodában a Geszti Fesztivál, míg 

a Kistáltos Óvodában a Kistáltos Napnak a megrendezésére. Április 22-én a Föld Napja 

alkalmából több rendezvényt is tartott Komárom városa. Április 18-án Turi Katalin festő- és 

képzőművész kiállítását tekinthették meg a város lakói. Turi Katalin festő- és képzőművész 

elsősorban erre az alkalomra az állat- és növényvilágból készült festményeivel mutatkozott be 

a Komáromiaknak. Ezt követően Horváth Gyula, képviselő szervezésében faültetési akció 

zajlott, a Laktanya-közben. Később egy meteorológiai előadást is hallhattak a Föld Napja 

alkalmából. Elmondja, hogy Sidi Péter sportlövő már az új szabályokat figyelembe véve 

nyerte meg az Újvidéki sportlövő viadalt a 3x40-es kisövű sportpuska számában. Elmondja, 

hogy a 22. Komárom Napok programja mindenki számára elérhetővé vált. A Komáromi 

Napok alkalmával Testvérvárosi találkozóra is sor kerül. A Komáromi Napok 

hagyományosan április 26-án kezdődik, és május 1-jével ér véget. Április 25-én a Szót 

Kérünk Ifjúsági Konferencia kerül megnyitásra az Arany János utca 17. szám alatt lévő 

konferenciaközpontban. Szintén ezen a napon délután 17 órától Számadó Emese, 

múzeumigazgató kiállítását tekinthetik meg a látogatók a Klapka György Múzeumban a nagy 

komáromi földrengésről. Április 26-án pedig a 11 órakor a Szabadság téren a Komáromi 

Napok rendezvénysorozat megnyitójára kerül sor, amit 14 órakor Észak-Komáromban az 

Ünnepi Testületi ülés követ. Elmondja, hogy a Monostori Erődben a Komáromi Napok 

rendezvénysorozattal párhuzamosan a Medaiwave Fesztivál is megnyitásra kerül. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? 

 

Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy az elmúlt két hétben a város lakossága a 

Komáromi Napok programját megkapta. A rendezvénysorozat lebonyolítására a Jókai liget és 
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környékén kerül sor. Azok az emberek, akik nem kaptak programfüzetet, a városháza 

információs pultjánál, a Tourinform Irodában, a Városi Könyvtárban hozzáférhetnek. Észak-

Komáromban is szeretettel várnak mindenkit a rendezvénysorozat alkalmával.  

 

Sárai János, képviselő örömére szolgál, hogy a kátyúzási munkálatok megkezdődtek. Kérése, 

hogy a Kossuth Lajos utcán lévő munkálatoknak az elvégzését lehetőség szerint minél 

hamarabb kezdjék el.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester felkéri a Saxum Kft. ügyvezető-igazgatóját Kovács Károlyt, 

hogy adjon tájékoztatást a kátyúzási munkálatokkal kapcsolatban. 

 

Kovács Károly, a Saxum Kft. ügyvezető-igazgatója elmondja, hogy a téli időszak elhúzódása 

miatt, sajnálatos módon csak később tudták elkezdeni a kátyúzási munkálatokat. 

Folyamatosan zajlanak a munkavégzések. Elmondja, hogy több helyen alvállalkozóval 

dolgoznak, ahol egyszerre végzik a feladatokat. Hamarosan a projekt befejeződik, és a 

megrendelt munkálatokat teljesítik.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Kovács Károly, ügyvezető-igazgató 

tájékoztatását a munkálatokkal kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 

hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót 

Czita János képviselőnek. 

 

Czita János, képviselő elmondja, hogy az elmúlt időszakban fogadónapot tartottak Dr. 

Molnár Attila, polgármesterrel a Koppánymonostori városrészen. Elmondja, hogy több mint 4 

órán keresztül tartott a fogadónap, és a koppánymonostori lakosok nagy létszámban jelentek 

meg. Továbbá elmondja, hogy a Talpas Íjász Egyesület a Föld Napja alkalmából egy közös 

faültetést szervezett Koppánymonostoron, három helyszínen. A Koppányvezér út melletti 

kerékpárút melletti füves területen történt faültetés. Gyümölcsfák kerültek elültetésre azzal a 

céllal, hogy a kerékpárúton közlekedők adott esetben, ha megpihennek, tudjanak ezeknek a 

gyümölcsfáknak a terméséből fogyasztani. A Dózsa György Általános Iskola szinte minden 

osztálya, az ott lakók, és a Sport Egyesület is részt vett a faültetésben. Elmondja, hogy a város 

szervezésében, és Komárom déli területein gazdálkodók munkájának köszönhetően a 

Nagyherkályi út megújult, megszépült. 300 m-es szakaszon új aszfalt került megépítésre, és 

az útszakaszon össze lett szedve az eldobált hulladék. Továbbá elmondja, hogy az illegális 

hulladéklerakó helyek megszűntek. A későbbiekben meg kell akadályozni az illegális 

hulladéklerakó helyeknek a kialakulását. Megköszöni a Solum Zrt. támogatását, a Dunapart 

Vt. és a Kempelen Farkas Szakközépiskolának a segítségét a Komárom- és Ács külterületi 

részén lévő Római út és kerékpárút megtisztításában. A március 14-i rendkívüli hó helyzettel 

kapcsolatban elmondja, hogy a keletkezett káresemény komoly pénzügyi ráfordításokkal járt. 

A március 14-i hó helyzet után a belvíz helyzete vált problémássá. A belvíz elvezetésére a 

Nagyherkály-Komárom-Almásfüzitői árokrendszer szolgál, amit több mint 100 éve ástak ki 

őseink, és elvezeti a többletvizet a Dunába. Ez az árokrendszer keresztülfolyik Komárom 

város belterületi részein, a Rüdiger tavon keresztül. Ha a most keletkezett csapadéknál több 

csapadék hullik, akkor a városban is probléma alakulhat ki, ugyanis nem csak a talajvíz 

emelkedhet meg, hanem ezek az árkok is kiönthetnek, amelynek következtében ez a víz 

befolyhat a városba. Javasolja, hogy a városon kívül alakítsanak ki árokrendszert ennek az 

esetleges problémák kivédése végett. Amíg ez nem valósul meg, a jelenlegi árokrendszert kell 

működtetni úgy, hogy minél kisebb káresemény alakulhasson ki. Egy írásos javaslatot 

szeretne a Képviselő-testületnek benyújtani, amiben jelezni szeretné, hogy a meglévő 
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rendszert hogy lehetne kisebb költségekkel felújítani, javítani, és hatékonyabban megelőzni a 

város előtt álló esetleges belvízzel kapcsolatos nagyobb problémákat.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni a hozzászólásokat, javaslatokat az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megköszöni mind a Komárom-Ács Vízmű Kft. mind a Saxum 

Kft. és a Horgász Egyesület segítséget a kialakult belvízhelyzettel kapcsolatban. Elmondja, 

hogy többen érdeklődtek a rendkívüli időjárási helyzet miatt a lomtalanítással kapcsolatban. 

Az AVE Magyarország Kft.-vel folyamatos egyeztetést folytatnak, és hamarosan új időpontot 

hirdetnek meg a lakosság részére a lomtalanítási napokat illetően. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester elmondja, hogy a Van Mit Tisztáznunk városi 

környezetvédelmi programnak lebonyolításában, szervezésében köszönetet mond Czita János, 

képviselőnek. Elmondja, hogy lassan eltelik ismét egy tanév, és az egészség prevenciós 

program is a végéhez közeledik. Már második éve órarend szerűen tematikusan felépített 

előadás, és programsorozatban részesülnek Komárom város intézményeinek tanulói, 

óvodásai. Elmondja, hogy az idei program végét jelezte az a négy koncert, amit a Fülke 

Egyesület zenei közreműködésében a Zsebsün Együttes adott elő óvodásoknak, illetve 

kisiskolásoknak. A gyermekeknek játékos formában mutatták be az egészséges életmód, és 

egészséges táplálkozás előnyeit, a tisztálkodás fontosságát. A nagyobb gyermekeknek pedig a 

közlekedési szabályok betartását, és a balesetvédelemmel kapcsolatos tudnivalókat mutatták 

be. Elmondja, hogy a programot megpróbálják akkreditáltatni. A továbbiakban Kincset ér 

néven fut tovább a városi prevenciós program.  

 

Horváth Gyula, képviselő elmondja, hogy köszönetet mond mindazoknak, akik a Föld Napja 

alkalmából a Laktanya-közben lévő faültetésben részt vettek. Elmondja, hogy a faültetés 

továbbra is folytatódik. Kérése, hogy a Laktanya-közben elhelyezkedő villanyoszlopot 

helyezzék át, mert az út közepén vannak elhelyezve, és addig nem tudnak továbblépni a 

faültetés tekintetében. Kérése, hogy egy teherautóval behajtani tilos feliratú táblát is 

helyezzenek ki, mert a Saxum Kft. telephelye itt helyezkedik el, ennek következtében nagy a 

gépjárműforgalom ezen az útszakaszon. Úgy gondolja, hogy az itt élő embereknek ugyan 

olyan joguk van a megfelelő életminőséghez, mint bárki másnak.  

 

Takács József, képviselő elmondja, hogy fontos dolognak tartja azt, hogy Dr. Molnár Attila, 

polgármester kezdeményezte a fogadónapok megtartását Komáromban, és a különböző 

városrészekben. Elmondja, hogy a Szőnyi városrész fogadónapjain is egyre többen részt 

vesznek, elmondják panaszaikat, és a pozitívumokat is. A beérkezett panaszok folyamatosan 

megoldásra kerülnek. Két lakossági bejelentéssel kapcsolatban kért szót, az egyik a patkányok 

elszaporodása, a másik bejelentés a kellemetlen szagokkal kapcsolatos, amelyet Bélapuszta 

felé érezni. Kérése, hogy találjanak megoldást a fent említett két dologra.  

 

Turi Bálint, alpolgármester elmondja, hogy április 20-án szombaton a motoros felvonulással 

egy időben a Rex Állatvédő Egyesület szemétszedési akciót hirdetett meg, amelyen nagyon 

sokan részt vettek, főként a belvárost, és a Jókai tér környékét tisztították meg. Elmondja, 

hogy a Komáromi Napokat követően május 2-án 17 órakor kerül sor a város ballagása ahol a 

Jókai téren gyülekezik a város összes érettségi előtt álló fiatal középiskolása, és vonulnak át 

közös énekszóval a Szabadság térre a Városháza elé, ahol egy közös városi ballagás kerül 

megrendezésre. Elmondja, hogy tavaly indították útjára ezt a hagyományteremtő rendezvényt 

nagy sikerrel.  
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Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy a Testvérvárosi találkozón belül nagyszabású 

rendezvényre kerül sor. Észak- és Dél Komárom összes kórusa a Szőnyi Művelődési Házban 

jelen lesz, ahol közösen egy nagyon szép műsorral készülnek a jelenlevők számára. Ezt 

követően a 16. Zene Barátság Népzenei Gála kerül megrendezésre, ahol zömmel a 

Felvidékről legalább 120 népzenész érkezik, és vesz részt a rendezvényen. Ezt követően a 16. 

Felvidéki Tavaszi Hadjárat végső állomása lesz Szőny, ahol Dr. Molnár Attila, polgármester 

fogadja a hadtesteket.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni a hozzászólásokat, javaslatokat az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a Szociális Közalapítvány 

támogatásáról, mely az 1-59/2013. iktatószámú előterjesztésben szerepel.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Szociális Közalapítvány részére 

400 E Ft támogatást nyújt. A támogatás összegét Komárom Város 2013. évi 

Költségvetése polgármesteri kerete terhére biztosítja. 

 

Határidő: 2013. május 15. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a 

Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány támogatásáról, mely 1-59/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szerepel.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány 

részére 927 E Ft támogatást nyújt. A támogatás összegét Komárom Város 2013. évi 

Költségvetése polgármesteri kerete terhére biztosítja. 

 

Határidő: 2013. május 15. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete által benyújtott vis major címet viselő 

támogatásáról, mely 1-59/2013. iktatószámú előterjesztésben szerepel.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a vis maior támogatás címen 

támogatási igényt nyújt be a Belügyminisztériumhoz. 

 

A káresemény megnevezése: 2013.03.14-én kezdődő rendkívüli téli időjárás 

következtében védekezni kellett a településen, és az úthálózaton. Erőgépek, 

gépjárművek kerültek igénybevételre az hóakadályok elhárítása érdekében. A lakosság 

és az úton rekedt állampolgárok érdekében melegedőhelyek kerültek megnyitásra, az 

emberek ellátása folyamatos volt. 

 

A káresemény hely: Komárom Város bel- és külterülete. 

 

A káresemény forrásösszetétele 

 

Megnevezés 2013. év % 

Saját forrás (biztosítási 

összeg nélkül) 

757.596 Ft 10 

Biztosító kártérítése 0 Ft 0 

Egyéb forrás 0 Ft 0 

Vis-maior támogatási igény 6.818.361 Ft 90 

Források összesen 7.575.957 Ft 100 

 

A védekezés összköltsége 7.575.957 Ft, melynek fedezetét az Önkormányzat részben, 

a költségek 10%-nak mértékéig tudja biztosítani. 

A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással nem 

rendelkezik. 

A testület a saját forrás összegét a 2013. évi költségvetésről szóló 2/2013. (II.27.) 

számú Költségvetési rendeletében is a visszmajor alapjában biztosítja. 

 

A testület felhatalmazza a Polgármestert az igénybejelentés benyújtására. 

 

Határidő: 2013. április 30. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 

1-59/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról, a lejárt 

határidejű határozatokról szóló beszámoló elfogadásával  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű 

Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 

tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 
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Határidő:  azonnal 

Felelős:  Dr. Molnár Attila polgármester 

 

9. A 2013. évi költségvetés oktatási alapjának felosztása. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy az 

Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Szakmai Tanácsadó Testület ülésén, és a Bizottsági 

ülésen is tárgyalásra került a napirend, amelyet a Bizottság egyhangúlag elfogadásra ajánl a 

Képviselő-testületnek.  Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata mindig figyelt arra, 

hogy tudjon biztosítani egy bizonyos pénzügyi keretet oktatási alap címén az intézmények 

részére. Két területen tudnak támogatást biztosítani a városban működő valamennyi 

intézmény számára. A képviselő-testület a 2013. évi költségvetésében 5.500.000,- Ft-ot 

különített el oktatási alap címen, melynek célja a városban működő oktatási intézmények által 

szervezett rendezvények kiadásaihoz való hozzájárulás, az országhatáron túli magyar 

történelmi emlékhelyeket felkereső iskolai kirándulások támogatása. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-60/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2013. (IV.24.) határozata 

 

1.) Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetésben 

elkülönített oktatási alap terhére az alábbi oktatási intézmények részére nyújt 

támogatást az országhatáron túli, magyar történelmi emlékhelyeket felkereső iskolai 

kirándulások költségeihez: 

 

Intézmény/közösség A támogatás összege 

Bozsik József Általános Iskola (8. a osztály) 150.000 

Bozsik József Általános Iskola (7. a és 7. b osztályok) 170.000 

Dózsa György Általános Iskola (7. és 8. osztályok) 340.000 

Alapy Gáspár Szakiskola és Szakközépisk. (jó tanulók – 40 fő) 80.000 

Jókai Mór Gimnázium (11. c osztály) 110.000 

Jókai Mór Gimnázium (10. a osztály) 100.000 

Jókai Mór Gimnázium (12. b osztály) 120.000 

Jókai Mór Gimnázium (8. a osztály) 150.000 

Jókai Mór Gimnázium (10. b osztály) 110.000 

Kultsár István Szakközépiskola és Szakiskola (40-45 fő) 170.000 

Összesen: 1.500.000 

 

2.) Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetésben 

elkülönített oktatási alapból az alábbi intézmények részére, a megjelölt összeget 

működési célra – intézményi rendezvények szervezésére és lebonyolítására – 

biztosítja: 
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Intézmény 
A szervezésre biztosított 

összeg 

Szivárvány Óvoda 70.000 

Kistáltos Óvoda 70.000 

Gesztenyés Óvoda 90.000 

Naspsugár Óvoda 120.000 

Tóparti Óvoda 140.000 

Színes Óvoda 100.000 

Színes Óvoda Tagóvodája 20.000 

Csillag Óvoda 80.000 

 Összesen: 690.000 

 

3.) Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetésben 

elkülönített oktatási alap terhére az alábbi oktatási intézmények részére nyújt 

támogatást intézményi rendezvények szervezéséhez és lebonyolításához: 

 

Intézmény 
A szervezésre biztosított 

összeg 

Dózsa György Általános Iskola 130.000 

Bozsik József Általános Iskola 300.000 

Feszty Árpád Általános Iskola 300.000 

Petőfi Sándor Általános Iskola 200.000 

Egressy Béni Zeneiskola 250.000 

Jókai Mór Gimnázium 230.000 

Alapy Gáspár Szakiskola és Szakközépiskola 140.000 

Kultsár István Szakközépiskola és Szakiskola 200.000 

Szent Imre Római Katolikus Általános Iskola és Óvoda 60.000 

 Összesen 1.810.000 

 

Határidő:  folyamatos 

Felelős:  Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

 

 

 

 

 

10. Komárom Város Önkormányzata részvétele az ÁROP. 1.A.5 kódszámú 

„Szervezetfejlesztés a konvergencia régiókban lévő önkormányzatok számára” 

című pályázaton. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
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   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 

Dr. Molnár Attila, polgármester felkéri Dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az 

előterjesztést.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy a pályázat arról szól, hogy Komárom Város 

Polgármesteri Hivatalában egy szervezetfejlesztést hajthatnak végre. Szervezetfejlesztésre 

korábban is sor került, ami 2010-ben zárult le. Ez idő alatt sok változás következett be a 

Hivatal szervezeti felépítésében. Elmondja, hogy a pályázat keretében 22.000.000,- Ft-os 

támogatásra tehet szert Komárom Város Önkormányzata. A pályázat 100%-os támogatási 

intenzitással bír, tehát önerőre nincs szükség. A pályázat célja az, hogy feltárásra kerüljenek 

azok a lehetőségek, amelyeknek segítéségével még inkább ügyfélbarát módon és 

hatékonyabban tudná a hivatal ellátni a feladatait. Elmondja, hogy a szervezet átalakításhoz 

tanácsadói segítséget is tudnak igénybe venni. Kérése a Képviselő-testület felé, hogy a 

pályázat benyújtását támogatni szíveskedjenek.   

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-61/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzata részt vesz az ÁROP 1.A.5 kódszámú 

"Szervezetfejlesztés a konvergencia régiókban lévő önkormányzatok számára" című 

pályázaton, melynek keretében a maximálisan igénybe vehető támogatási összegre, 22 

millió Ft-ra nyújt be pályázatot. A pályázat önrész biztosítását nem igényli, az 

önkormányzat a projekt előfinanszírozását biztosítja. 

 

Határidő: 2013. május 30. 

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 

 

11. 2012. évi Belső Ellenőrzési beszámoló. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester felkéri Dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az 

előterjesztést.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy jogszabályi kötelezettség az, hogy a jegyző, 

mint a Polgármesteri Hivatal vezetője a saját felelősségi körébe tartozó belső ellenőrzésről 

minden évben beszámoljon a Képviselő-testületnek. A tavalyi évben jelentős változás történt, 

ezen a területen, hiszen Komárom Város Polgármesteri Hivatalának az a szervezeti egysége, 

amely korábban a belső ellenőrzési folyamatokat végezte megszüntetésre került. Elmondja, 

hogy az önkormányzat számára ezt a tevékenységet már egy külsős cég végzi el. A belső 

ellenőrzés nem csak a hivatal ellenőrzését jelenti, hanem az önkormányzat által fenntartott 

intézményeknek az ellenőrzésére is kiterjed. Az előterjesztésben részletesen bemutatásra 
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kerültek azok a vizsgálatok, amelyeket a tavalyi év során a szakértők elvégeztek. Elmondja, 

hogy olyan mértékű hiányosság sehol sem került feltárásra, ami intézkedési terv készítését 

tette volna szükségessé. Javasolja, hogy utóvizsgálat keretében térjenek vissza, és nézzék 

meg, hogy a tavaly feltárt apróbb hiányosságokat sikerült-e megszűntetni.  

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-62/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, a 2012. évi belső 

ellenőrzési tevékenységről szóló beszámolót.  

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

12. Az önkormányzat és szervei 2013. évi belső ellenőrzési tervének módosítása. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester felkéri Dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse az 

előterjesztést.  

 

Dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy minden év novemberében kell elfogadnia a 

Képviselő-testületnek a következő évre vonatkozó belső ellenőrzési tervet. Az éves belső 

ellenőrzési tervet a képviselő-testület az előző évben december 6-án hagyta jóvá. 2013. január 

1-jével szervezeti változások következtek be, például az intézmények állami fenntartásba 

kerülése, melynek következtében csökkent az önkormányzati fenntartásban lévő intézmények 

száma. Ezért vált indokolttá az éves belső ellenőrzési terv mellékleteinek, a belső ellenőrzések 

ütemezéseinek módosítása, amely vizsgálatok kihagyását nem jelenti, csak az ellenőrzési 

napok számának csökkentését. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dr. Ströcker Renáta, jegyző tájékoztatását az 

előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-63/2013. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2013. (IV.24.) határozata 
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A Képviselő-testület a Komárom Város Önkormányzata és szervei 2013. évi belső 

ellenőrzési terv mellékleteinek módosítását elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

 

13. Pályázat a Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának felújítására. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 

14. Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítására pályázat benyújtása. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

15. Térfigyelő Kamerarendszer bővítésére pályázat benyújtása. 

Előadó: Dr. Molnár Attila, polgármester 
   Dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester javasolja, hogy az 57-es technikai számmal jelzett, 

„Pályázat a Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának felújítása.” címet viselő napirendi 

pont, és az 58-as technikai számmal jelzett, „Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítására 

pályázat benyújtása.” címet viselő napirendi pont, valamint az 59-es technikai számmal 

jelzett, „Térfigyelő Kamerarendszer bővítésére pályázat benyújtása.” címet viselő napirendi 

pontokat egybe tárgyalják meg. Elmondja, hogy az ülés elején szó esett a sportkoncepcióról, 

és a sportról szóló rendeletről, akkor jelezte, hogy olyan pályázati lehetőség nyílt meg, 

amelyre csak azon önkormányzatok pályázhattak, akik nem vettek részt az 

adósságkonszolidációban. Komárom városa, ezen települések közé tartozik. Elmondja, hogy 

valószínűleg csak az egyik pályázaton tud Komárom Város Önkormányzata sikeresen részt 

venni. Kérése a Képviselő-testület felé, hogy olyan prioritást állapítsanak meg amely a 

legnagyobb összegű támogatást biztosító pályázatot részesíti előnyben. Elmondja, hogy a 

Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának felújítására, és a térfigyelő kamerarendszer 

bővítésére már keresik a pályázati lehetőségeket az önkormányzat illetékes munkatársai.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja: 

az 57-es technikai számmal jelzett, „Pályázat a Czibor Zoltán Városi Sporttelep 

futópályájának felújítása.” címet viselő napirendi pont, és az 58-as technikai számmal jelzett, 

„Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítására pályázat benyújtása.” címet viselő 

napirendi pont, valamint az 59-es technikai számmal jelzett, „Térfigyelő Kamerarendszer 

bővítésére pályázat benyújtása.” címet viselő napirendi pont együttes megtárgyalását. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottsági ülésen is tárgyalásra 

került a „Pályázat a Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának felújítására.” című 

napirendi pont. Elmondja, hogy ez azt jelenti, hogy a futópálya két salakos sávja korszerű, az 

ergonómiai követelményeknek megfelelő úgynevezett rekortán burkolattal lenne ellátva. 

Amennyiben a projekt keretében korszerűsíteni tudják a futópálya egy részét, akkor egy újabb 

teret tudnak biztosítani a tömegsportnak, hiszen a komáromi lakosok közül sokan futnak 

szabadidejükben, így számukra is, és az óvodák és iskolák gyermekeinek is megfelelő 

lehetőséget nyújtana a sportolásra.  
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Elmondja, hogy az Aprótalpak Bölcsőde hőszigetelésére, fűtéskorszerűsítésére és 

tetőfelújítására is nyújtana be pályázatot Komárom Város Önkormányzata. Erre a fejlesztésre 

legfeljebb 30.000.000,- Ft támogatatást lehet igénybe venni. 

 

Elmondja, hogy az idei fejlesztés keretében lehetősége van Komárom Város 

Önkormányzatának a térfigyelő rendszer bővítésére. Erre a fejlesztésre az idei évben 

10.000.000,- Ft támogatást lehet igénybe venni. Elmondja, hogy a WBS Integrált térfigyelő 

rendszer újabb 4 kamerából álló rendszámfelismerő, és sebességmérő funkcióval is 

rendelkezik. 

 

Dr. Molnár Attila, polgármester megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? –Megállapítja, hogy nincs. 

Kérése a képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a 1-64/2013., 1-65/2013., valamint az 

1-66/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslatok elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2013. (IV.24.) határozata 

 

1. Komárom Város Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 8/2013. (III.29.) BM 

rendelet 3.) alcímében foglalt „Óvodai, iskolai és utánpótlás sport infrastruktúrális 

fejlesztésére, felújításra” keretében, a Czibor Zoltán Városi Sporttelep futópályájának 

felújítására. 

 

2. A támogatás elnyerése esetén az önkormányzat a fejlesztéshez szükséges, a megítélt 

támogatáson felüli összeget, 921.218,- Ft-ot a 2013. évi költségvetésben, a pályázati 

alap terhére biztosítja. 

 

Határidő: 2013. május 2. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 8/2013. (III.29.) BM 

rendelet 2.) alcímében foglalt: „Kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények 

fejlesztésére, felújítására” keretében, az Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítására. 

 

Határidő: 2013. május 2. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2013. (IV.24.) határozata 
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Komárom Város Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 8/2013. (III.29.) BM 

rendelet 4.) alcímében foglalt „Közbiztonság növelését szolgáló fejlesztések 

megvalósítása” keretén belül a városi térfigyelő rendszer továbbfejlesztésére. 

 

Határidő: 2013. május 2. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

A döntéshozatalban 9 képviselő vett részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 71/A/2013. (IV.24.) határozata 

 

Komárom Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy dönt, hogy amennyiben a Czibor 

Zoltán Sporttelep futópályájának felújításárára, Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú 

felújításárára és a térfigyelő kamera rendszer bővítésére irányuló pályázat közül csak az egyik 

pályázat benyújtására lesz lehetőség, úgy az Aprótalpak Bölcsőde energetikai célú felújítását 

kell előnyben részesíteni. 

 

Határidő: 2013. május 2. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

A képviselő-testület nyílt ülése 10 óra 20 perckor véget ért.  

 

A képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja a munkáját. 

 

 

k. m f. 

 

 

 

 

 

 

 

 dr. Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 

 jegyző polgármester 

 


